
Referat af HF Vibelunds generalforsamling torsdag den 15. 

februar 2018. 

1. Vores formand, Jørgen Erik Jørgensen, bød de 17 fremmødte medlemmer velkommen. 

2. Leif Pedersen fra Havelodsselskabet blev valgt som dirigent. 

3. Lene og Jette blev valgt som stemmeudvalg. 

4. Jørgen fremlagde bestyrelsens beretning, hvor han bl.a. fortalte lidt om renoveringen af 

foreningshuset, problemer med utætheder, vores jubilæum, køb af nyt telt til foreningen, og at 

alle der ikke har en godkendt tank, skal have en nøgle til toiletbygningen. Det koster kr. 100,- i 

depositum + Kr. 175,- for at benytte toiletterne i sæsonen. Beløbet bliver skrevet på haveleje 

opkrævningen. Han fortalte også, at han er blevet formand for Havelodsselskabet, og at han er 

kommet i Hovedbestyrelsen og foretningsudvalget i Kolonihaveforbundet. 

5. Morten fremlagde regnskabet, der blev vedtaget uden bemærkninger. 

6. Morten fremlagde budgettet for 2018, der blev vedtaget uden bemærkninger. 

7. Bestyrelsen havde et forslag om, at det fremover skal koste 500,- at få vurderet en have. Det 

forslag blev enstemmigt vedtaget.  

Jack Krogmann havde sendt et forslag, men det blev afvist, da han ikke kom til 

generalforsamlingen. 

8. Morten blev genvalgt som kasserer. 

9. Carsten blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. 

10. Allan og Anny blev valgt som suppleanter. Begge for 1 år. 

11. Dorte blev genvalgt som revisor for de kommende 2 år. 

12. Lene og Ingrid blev valgt som revisorsuppleanter for 1 år. 

13. Bestyrelsen blev valgt til repræsentantskabet. 

14. Morten, Dorte og Jette er genvalgt som aktivitetsudvalg for det kommende år. 

15. Under eventuelt blev der snakket lidt om problemer med bander i nogle haveforeninger, inden 

dirigenten afsluttede generalforsamlingen. 


